
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 06 DECEMBER 2016

Aanwezig:
Leden: 
CDA I.C. Vink-Albrecht, Th. van Heese, H.J.M. Koelman en L. Kranenburg (plv.)
VVD H. Werner en H. Mikkers
D66 H. van Dijk, S.J. Bier en I. Volder (plv.) 
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: B.A. Graal, R. van Haeften
Voorzitter: F.J.M. Duits
Griffier: N.S. Voogd

1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering. De heer L. Kranenburg (plv. CDA) vervangt de afwezige 
heer R.P. van Schie (CDA). Burgemeester Heiliegers is verhinderd.

2. Vaststellen van de agenda
Wegens wijziging van portefeuilles in het college, worden de agendapunten 9 en 10 
(portefeuille wethouder Van Haeften) na agendapunt 14 (punten daarvoor portefeuille 
wethouder Graal) besproken. Verder ongewijzigde vastgesteld.
Agendapunt 15 wordt, vanwege de inspreker, direct na punt 6 besproken.

3. Vaststellen conclusies van de vergadering van 01 november 2016
De commissie stelt de tekst ongewijzigd vast. 

4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 22 november 2016
De leden Werner (VVD), Kerkhoff (PvdA), Vink (CDA), Mikkers (VVD) hebben vragen / 
opmerkingen; wijzigingen worden (door de griffier) verwerkt in het overzicht.

5. Rondvraag
De leden Van Dijk (D66) en Koelman (CDA) stellen vragen. Wat betreft fietsen op de C-
kanaal C-weg in plaats van op het fietspad, zegt wethouder Graal dat er indien nodig 
gehandhaafd wordt.

6. Spreekrecht
Er is een inspreker voor agendapunt 15. De heer Van Assema spreekt in. Hij licht het 
verzoek van hem en mevrouw Klein toe. Zonder het aanleggen van ligplaatsen voor de 
nieuwe woonarken blijven de percelen zoals ze zijn.
De commissieleden hebben geen aanvullende vragen.

De voorzitter dankt de inspreker en verzoekt de commissie het ingesprokene te betrekken bij 
de bespreking het onderwerp.

A-stukken
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7. Voorstel tot kennisnemen van Verslaglegging welstand, verslagjaar 2015
De leden Volder (D66), Van Heese (CDA) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / opmerkingen.
Het onderwerp “wel of geen Welstandscommissie” is een item voor een thema-avond; 
hierover spreekt het presidium nog.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 
20 december 2016 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

8. Voorstel benoeming lid welstandscommissie
Het lid Koelman (CDA) heeft vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 
20 december 2016 en, met uitzondering van het CDA, de raad adviseert conform het 
voorstel te beslissen. Als bespreekstuk.

9. Voorstel tot toestemming wijziging Gemeenschappelijke Regeling Schoolverzuim 
VSV West-Kennemerland

De leden Werner (VVD), Wehkamp (GroenLinks), Van Heese (CDA), Kerkhoff (PvdA), Bier 
(D66) en Mikkers (VVD) hebben vragen / opmerkingen.
Na bespreking stelt de voorzitter vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de 
raadsvergadering van 20 december 2016 en de raad adviseert conform het voorstel te 
beslissen. Als hamerstuk.

10. Voorstel tot verlenging Verordening Voorzieningen Huisvesting Onderwijs (VVHO) 
tot en met 2018

De leden Bier (D66) en Van Heese (CDA) hebben vragen / opmerkingen.
De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 
20 december 2016 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

11. Voorstel tot instemmen met de 2e Marap 2016
De leden Koelman (CDA), Werner (VVD), Van Dijk (D66), Van Heese (CDA), Kerkhoff (PvdA) 
hebben vragen / opmerkingen.
De CDA-fractie komt tot de slotsom dat het stuk in het geheel niet rijp is voor bespreking in 
de raad. De, door de commissie gewenste, voorbespreking van de 2e Marap in de technische 
commissie wordt aan het presidium voorgelegd, aldus de voorzitter.
Wethouder Graal zegt toe de regels en afspraken over expliciete, afzonderlijke voorstellen tot 
een begrotingswijziging of dat het een geval is waarvan de raad impliciet voorstel toestaat in 
acht te nemen; hij sluit uitzonderingen in noodgevallen niet uit. Hij zal de 2e Marap (zichtbaar) 
laten aanpassen met / naar aanleiding van de vragen in de commissie.

De voorzitter stelt vast dat de commissie, met uitzondering van het CDA, het voorstel rijp 
acht voor bespreking in de raadsvergadering van 20 december 2016.

12. Voorstel tot vaststellen Nota waardering en afschrijving vaste activa 2017-2020 
(CRVB 01-11-2016; was agendapunt 9)

De leden Van Dijk (D66), Vink (CDA) en Werner (VVD) hebben vragen / opmerkingen.
De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 
20 december 2016 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.
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13. Voorstel vaststellen nieuwe Verordening Starterslening Haarlemmerliede en 
Spaarnwoude en intrekken huidige

De leden Van Heese (CDA), Kerkhoff (PvdA), Van Dijk (D66) en Mikkers (VVD) hebben 
vragen / opmerkingen.
Wethouder Graal merkt op dat het PvdA-voorstel tot wijziging van de leeftijd tot 55 jaar wat 
hem betreft aan de raad wordt voorgelegd.
De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 
20 december 2016 en de raad, met uitzondering van de PvdA, adviseert conform het 
voorstel te beslissen. Als bespreekstuk.

14. Voorstel tot het vaststellen van tien belastingverordeningen en tarieven voor het 
jaar 2017

De CDA-fractie meldt dat zij niet unaniem is in haar oordeel over het voorstel.
De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 
20 december 2016 en de raad, met uitzondering van een deel van de CDA-fractie, adviseert 
conform het voorstel te beslissen. Als bespreekstuk.

15. 2016-10-04 BenW-stuk Woonboten mw. Klein te Penningsveer
De leden Werner (VVD), Van Heese (CDA), Kerkhoff (PvdA), Wehkamp (GroenLinks) en Van 
Dijk (D66) hebben vragen / opmerkingen.

De commissie is verdeeld. Na bespreking zegt wethouder Van Haeften toe met de 
initiatiefnemers overleg te zullen voeren. Dit gesprek, samen met de behandelende 
ambtenaar, gebeurt binnen afzienbare tijd. Hij is ook bereid tot een gesprek met de provincie. 
Daarna rapporteert hij aan de commissie.

16. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van 
collegeleden)

De leden Van Dijk (D66), Bier (D66) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / 
opmerkingen.
De vragen per mail van GroenLinks (Verwijsindex) zullen per mail worden beantwoord.
De voorzitter stelt vast dat de commissie de mededelingen verder voor kennisgeving 
aanneemt.

17. Stukken ter kennisneming: Een overzichtslijst van C-stukken en de betreffende C-
stukken kunt u digitaal (via site of GO-app) raadplegen.

De voorzitter deelt mee dat over de stukken geen vragen of opmerkingen per mail zijn 
ontvangen en er ook geen commissielid is geweest met een verzoeken zijn tot agendering 
van een onderwerp in de volgende commissievergadering. Hij stelt vast dat de commissie de 
stukken voor kennisgeving aanneemt.

18. Sluiting
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 10 januari 2017,

De griffier, de voorzitter, 
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N.S. Voogd F.J.M. Duits
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